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 2018לספטמבר  5עידכון לתושבי חופית מישיבת הוועד שהתקיימה ב 

 

 תושבים/תושבות יקרות,

 להלן הנושאים שעלו לדיון בישיבת הוועד הנ"ל : 

מנהל המרכז הקהילתי הציג בפני חברי הוועד את  – סקירת פעילות ותקציב המרכז הקהילתי חוף חפר .1

לרבות התיכנון לרבעון האחרון. בנוסף הוצג סל  2018דו"ח פעילות ותקציב המרכז הקהילתי כפי שבוצע ב 

לרבות ההיבטים  2019תיות המתוכננות להתבצע במהלך התרבות המורכב ממגוון רחב של פעילויות קהיל

התקציביים. בנוסף ניתנה סקירת סטטוס התקדמות פרויקט בית העם בויתקין המשותף לישובי הגוש אשר 

 עתיד להיפתח במהלך הרבעון הראשון של השנה הבאה.

דעתם בנוגע תושבים שביקשו להתעדכן ולהביע  3בישיבה השתתפו  – מפגש עם נציגות תושבי חופית .2

לסיום העסקתה של שלומית כמזכירת הישוב . התקיים שיח פתוח וניתנו הבהרות מפורטות לתושבים בנוגע 

לסיום העסקתה המתוכנן לבקשתה של שלומית אשר זוכה להערכה עמוקה ואמון מלא הן של הוועד הנוכחי 

 מען חופית ותושביה.והן של מרבית תושבי הישוב ואשר תמשיך לפעול עוד שנים רבות כמתנדבת ל
הפרויקט מתקדם בהתאם לתכנון המפורט , מיד אחרי החג תחל בנייתו של הגג  –סטטוס פרויקט לב חופית  .3

,צוות התכנון סיים לבחור את כל מוצרי וגווני חומרי הגמר המרכיבים את הפרויקט. במהלך החודש הבא ומיד 

ותוכנית הפעולה לאיוש רציף של המתקן וכל מי  אחרי החגים יחל צוות תכנון מטעם הוועד בבניית התכנים

מתושבי חופית שמעוניין להאיר את עיני הוועד בהקשר זה מוזמן לפנות בהקדם עם רעיונות טובים להילה 

 מנהלת הישוב.
במקביל לבניית המבנה החליט וועד חופית לפתח את כל  –תכנית פיתוח סביבתית מתחם לב חופית  .4

 גרש הכדורסל לרבות מגרש חניה קטן בין מגרש הכדורסל ורחבת המיחזור.המתחם שבין מתחם המבנה למ
הוחלט על צביעה חיצונית והחלפת רעפי מבנה הדואר והתאמתו לנראות בנין לב  –שיפוץ מבנה הדואר  .5

 חופית
כחלק מתכנית רחבה המשותפת לחופית ויתקין ובית  –התקנת מצלמות ובניית מערך אבטחה חדש בחופית  .6

נו הותקנו בהצלחה שני מוקדי צילום בשלב ראשון :          א. מתחם המיחזור , מגרש חירות התחל

הכדורסל,מזכירות חופית , ולב חופית                                      ב. מתחם הגן הגדול , גן הפעוטות , והכיכר 

ערי הכניסה והיציאה מהגוש כמו המרכזית של הישוב ברחוב שלדג.              בהמשך יותקנו מצלמות בכל ש

גם בנקודות מפתח ציבוריות בתוך הישוב כך שכלל הישוב יהיה "מכוסה" במצלמות אבטחה שיסייעו לצמצם 

 משמעותית את תופעת הפריצות לבתי התושבים.
הוצגו לקראת הישיבה לחברי הוועד מספר  –קירוי מגרש הכדורסל והתקנת מערכת סולארית על הגג  .7

ון הפרויקט לרבות מימון מלא של החברה הכלכלית עמק חפר אולם הוחלט שמדובר בנושא חלופות למימ

תשתיתי כבד משקל שמחייב זמן לימוד והערכות טובה יותר של חברי הוועד לבחינת הנושא ומכאן שיוקדש 

 א.לנושא זה אחרי החגים זמן לדיון עקרוני שתוצריו יתוקשרו לתושבי חופית שיתבקשו להביע דעתם בנוש

 

 

 חברי הוועד מנצלים הזדמנות זו לאחל לתושבי חופית ובני המשפחות חג שמח ושנה טובה.

 


